
آرمان ملی: در شرایطی که مهم ترین استادیوم ورزشی کشور 
کنون در بدترین شرایط ممکن قرار دارد، کشورهای قطر و  ا
عربستان طی چند سال اخیر با ساختن ورزشگاه های مدرن و 

کیفیت شرایط بسیار متفاوتی را تجربه می کنند.  با
   مقایسه 

قطر میزبان جام جهانی بوده و به جام ملت های آسیا را برگزار 
کرد. عربستان هم استادیوم های مدرنی برای استفاده در لیگ 
داخلی خود ساخته و طی سال های اخیر بارها میزبان مسابقاتی 
چون سوپرکاپ اسپانیا بوده است. قطر میزبانی فوق العاده برای 
جام جهانی بود و با استادیوم های مجهز خود چشم ها را خیره 
کرد. عربستان هم این روزها رویای میزبانی جام جهانی را دارد 
و حتی گفته می شود بن سلمان قصد دارد با ساخت یک شهر 
جدید به نام نئوم برای میزبانی اقدام کند. کشورهایی مثل کره 
جنوبی، ژاپن و استرالیا هم هرکدام صاحب چند استادیوم بزرگ 
و مدرن هستند و از این حیث وضعیت خوبی دارند. این درحالی 
است که طی سال های اخیر در ایران تنها دو استادیوم فولاد آرنا 
و امام رضا )ع( ساخته شده که توانایی میزبانی مسابقات مهم را 
دارند. حتی ورزشگاه ۵۰ هزار نفره پارس شیراز هم هنوز تکمیل 
نشده و اصلا معلوم نیست چه زمانی به بهره برداری می رسد. 
البته ورزشگاه نقش جهان هم پس از بازسازی چند سالی است 
که دوباره میزبان دیدارهای خانگی سپاهان شده ولی آن هم با 

مشکلات زیادی در بحث کیفیت چمن مواجه است. 
   علی دایی 

علی دایی در خصوص وضعیت میزبانی ایران در مسابقات 
آسیایی و بازسازی ورزشگاه آزادی می گوید: اصلا خنده دار است. 
مسئولان چه جوابی دارند که الان زمین چمن نداریم؟مگر 
می شود؟ شما نمی دانستید لیگ قهرمانان آسیا را پیش رو 
دارید؟! نمی دانستید لیگ شروع می شود؟! اصلا اینها به نظرم 
مسخره بازی است! آدم خجالت می کشد! یک جایی یکی در 
این مورد سوالی می پرسد. مگر می شود؟ چرا کسی جوابگو 
نیست؟! آقا نتوانسته! بگذارش بیرون. متاسفانه همه چی شده 
ارتباطات. الان نیروی جوان می خواهد بیاید کار کند. قبلی ها 

کارنامه شان مشخص است. 

گر نمی توانیم نتیجه بگیریم باید یک ریسک کنیم. بیاییم  ا
که دیگر جواب  کنیم. افکاری  کردن را عوض  سیستم اداره 
نداده را عوض کنیم. یکی که هم تحصیلکرده باشد، هم فوتبالی 
کتور ها خیلی مهم است. باید افکار نو، جایگزین  باشد. این فا
افکار پوسیده شود. باید هم نیرو ها هم افکار عوض شوند تا 
ما بتوانیم استادیوم های خوب داشته باشیم. با زمین های 
با کیفیت، تیم های پایه مان قوی باشند تا بتوانیم به المپیک 
برویم. خنده دار بود نتوانستیم به المپیک برویم! یک نفر که 
نمی تواند تمام مربیان تیم های پایه ملی را انتخاب کند. باید 
یک گروه مجرب و کارشناس انتخاب کنیم. شاید دو - سه سال 
اول سخت باشد، اما مطمئن باشید نتیجه می گیریم. شما نگاه 
کنید ما در مملکت مان فقط مدرسه فوتبال داریم، اما در دنیا 
کادمی فوتبال دارند. بچه می رود آنجا هم درسش را می خواند  آ
و با پدر و مادرش قرارداد هم می بندند. از کل دنیا استعدادیابی 
کادمی  می شوند. ما هم از کل ایران استعدادیابی کنیم. بعد آ
فوتبال تشکیل بدهیم. بیایم در این زمینه سرمایه گذاری کنیم. 
بچه ها بیایند هم درس بخوانند هم با فوتبال روز دنیا آشنا شوند 
و با فوتبال روز دنیا تمرین کنند. اینها باعث می شود پیشرفت 
کنند، اما ما متاسفانه همش داریم درجا می زنیم. چند سال است 
تیم های باشگاهی ما در آسیا دارند اوت می شوند؟ چرا ما نباید 
بنشینیم بازی یک تیم ایرانی را در فینال لیگ قهرمانان آسیا 
ببینیم؟ چرا نباید کیفیت لیگ مان بهتر از اینها باشد. متاسفانه 
ما نه امکانات اولیه را فراهم می کنیم و نه آینده نگری می کنیم. 
ما متاسفانه در گذشته ماندیم. کسی موفق است که فکر آینده 

باشد و درحال زندگی کند. از گذشته باید درس بگیریم. 
   نامجو مطلق

مجید نامجومطلق، هافبک سابق استقلال به ویدئویی از 
یک مجری عربستانی که چندی پیش وایرال شد، اشاره کرد و 
گفت: وقتی ما در فوتبال مان استادیومی مثل آزادی داشتیم، 
عربستانی ها چمن طبیعی نداشتند و روی چمن مصنوعی 
بازی می کردند. حالا اوضاع طوری شده که کشور ثروتمند ایران 
چند استادیوم و زمین خوب ندارد و مجری عربستانی می گوید 
برای حفظ آبروی خاورمیانه برویم در ایران ورزشگاه بسازیم. 

این کارشناس فوتبال افزود: شاید نیت فردی که چه چنین 
حرفی زده خیر باشد، اما چنین صحبت هایی برای من به عنوان 
یک ایرانی ناراحت کننده است و شرمنده می شوم. به هر حال 
کننده است. تیم ملی به عنوان نماد  چنین اتفاقاتی تحقیر 
فوتبال کشورمان در زمین بی کیفیت از حریف میزبانی می کند 
و واقعاً خجالت آور است. وضعیت استقلال و پرسپولیس هم 
که در مسابقات آسیایی همه می بینند. واقعاً وقتی تیم های 
دیگر با ستاره هایشان اینجا می آیند، چه قضاوتی راجع به ما و 

فوتبال مان می کنند؟
   ضیا عربشاهی 

ضیا عربشاهی، هافبک سابق پرسپولیس هم معتقد است 
کن ورزشی  مدیران سابق و فعلی شرکت توسعه و نگهداری اما
باید پاسخگو باشند. او گفت: وضعیت فعلی برای فوتبال کشور 
ما و این همه بی برنامگی بسیار بد است. اینکه ورزشگاه خوب 
کم داریم، یک موضوع است و اینکه ورزشگاه ها چمن نامناسب 
. متأسفانه برای داشته هایمان  و افتضاح دارند، یک بحث دیگر
ارزش قائل نیستیم و چنین اتفاقاتی می افتد. در تهران علاوه بر 
آزادی، ورزشگاه تختی هم هست، اما یک نفر پاسخ نمی دهد که 
چرا حال و روز ورزشگاه تختی در این سال ها، چنین شده است. 
وی افزود: رؤسای قبلی و فعلی توسعه و تجهیز باید پاسخگو 
باشند که چرا اجازه دادند استادیوم هایمان آنقدر فرسوده شود 
که غیرقابل استفاده باشد. متأسفم برای آنهایی که فقط به فکر 
میز و صندلی های خودشان هستند و توجهی به ورزش و فوتبال 
و میلیون ها هوادار آن ندارند. به نظرم در فوتبال مان آدم کاربلد 
و دلسوز نداریم که چنین اتفاقاتی می افتد. این پیشکسوت 
کید کرد: مگر می شود ورزشگاه های ایران، چمن خوب  فوتبال تأ
نداشته باشد و چمن ها به این اندازه افتضاح باشد. زمانی که 
ما بازی می کردیم زیرسازی چمن ورزشگاه ها مثل الان نبود، 
اما بازهم چمن به گونه ای بود که بتوانیم فوتبال بازی کنیم. 
الان می بینیم که اصلاً بازیکنان نمی توانند روی این چمن ها 
بازی کنند. معتقدم پشت تمام این قضایا، مافیا و رانت است 
و باید آدم هایی سرکار باشند که دلشان برای ورزش و فوتبال 

کشور بسوزد. 
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انتقاد علی دایی و دیگر پیشکسوتان از برنامه ریزی فدراسیون: 

اصلا اینها مسخره بازی است!

کارلوس: به من هم توهین می شد  
ولی پاسخ نمی دادم 

روبرتو کارلوس، مدافع سابق رئال مادرید، 
معتقد است که وینیسیوس جونیور، وینگر رئال 
مادرید، برنده توپ طلا خواهد شد. او درباره 
شانس بالای وینیسیوس برای بردن توپ طلا 
گفت: وینی بسیار آرام است و می داند که به 
سطح بهترین بازیکن جهان بسیار نزدیک است. 
گذشته بازی های فوق العاده ای  او در فصل 
داشت و در این فصل نیز همان روند را حفظ 
کرده است. او قطعا برنده توپ طلا خواهد شد. 
کارلوس که سال ها در رئال مادرید بازی کرد، 
درباره توهین های نژادپرستانه ای که وینیسیوس 
متحمل می شود افزود: فکر نمی کنم اسپانیا 
کشوری نژادپرست باشد. من وینیسیوس را 
گر  می شناسم با او همدردی زیادی دارم و ا

اشتباهی کند به او اطلاع خواهم داد. 

ویژه

هری کین با حضور در تمرین 
که  وز بایرن نشان داد  دیر
مصدومیتش بهبود یافته و به 
نظر می رسد کین دیگر مصدوم 
نیست. او می تواند برابر استون 

ویلا بازی کند. 

ی  ز با هنگی  هما نشست 
گان در حالی  کتور و موهان با ترا
برگزار شد که ناظران این بازی 
به همراه مسئولان امنیتی در 
جلسه حضور داشتند اما خبری 

از نماینده تیم هندی نبود. 

برای دیدار با لیل، کاروان رئال  مادرید 
از ستاره هایی مثل امباپه و کارواخال 
آنچلوتی  کارلو  بی  گرفته تا  سرمر
سرحال تر از همیشه و با لبخند هایی 
تصویر شدند و این برای هواداران 

رئال بسیار دلگرم کننده  است.  

ت
شــ

س نو
عک

        لبخند   بهبود غیبت

گفتوگو

و  استقلال  پیشکسوت  رشیدی  منصور 
گردان  کارشناس فوتبال در خصوص عملکرد شا

نکونام در لیگ نخبگان صحبت کرد. 
   نظر شما در خصوص شکست استقلال 

در خانه السد قطر چیست؟
و  تیمی  درون  مشکلات  درگیر  استقلال   
خانوادگی است و برای همین نمی تواند بازی 
کند. اشتباهات خط  همیشگی خود را ارائه 
دفاعی زیادی است و متأسفانه دروازه بان تیم 
هم با اشتباه دور از انتظار خود باعث شد تا السد 
به گل برسد. وقتی تیم تمرکز ندارد طبیعی است 
که نمی تواند بازی خود را انجام دهد. نکونام در 
دومین فصل سرمربیگری خود باید ایراد ها را 
برطرف کند. تیم او پر اشتباه تر از فصل قبل بازی 
می کند. در خط حمله هم شاهد عملکرد ضعیف 
بازیکنان هستیم. بی دقتی در زدن ضربات آخر 
کاملاً مشهود است. نمی دانم چرا بازیکنان در حد 
نام استقلال بازی نمی کنند. با این روند استقلال 
نمی تواند کمر راست کند و نتایج خوبی بگیرد. 
باید نقاط ضعف تیم برطرف شود. نکونام بعد 
از دربی استعفا کرد که با آن مخالفت شد، بعد 
از شکست به السد هم بار دیگر خواسته تا جدا 
شود. رفتن او دردی را دوا نمی کند. هیات مدیره 
باشگاه نباید با رفتن او موافقت کند چون انتخاب 
جانشین برای نکونام کار سختی است. هر کسی را 
سرمربی کنند به زمان نیاز دارد تا در تیم جا بیفتد 
و قطعاً قول قهرمانی نمی دهد چون خودش تیم 
را نبسته است. مربی خارجی که بیش از اندازه به 
زمان نیاز دارد تا بتواند از تیم شناخت پیدا کند. 
گر بماند و به اختلافات خود با  بنابراین نکونام ا
مدیریت خاتمه دهد، می تواند تیمی که خودش 
بسته را به نتایج خوبی برساند. البته نکونام اصرار 
به رفتن دارد و بعید می دانم که در استقلال بماند 
گر این اتفاق رخ داد هیات مدیره باید سرمربی  و ا

کاربلدی را پس از جدایی نکونام انتخاب کند. 
   درباره علت افت سید حسین حسینی در 

دو بازی اخیر چه نظری دارید؟
 تعجب می کنم کاپیتان استقلال نمی تواند 
فصول  در  او  شود.  تیمش  منجی  قبل  مثل 
اخیر بازی های بسیار خوبی انجام می داد و در 
جام جهانی هم برای ایران بازی کرد. مشخص 
نیست این فصل در تمرینات خود دچار ایراد 
شده یا مسئله روحی روانی برای او ایجاد شده، اما 
هر چه هست حسینی را در شرایطی قرار داده که 
در دربی و بازی با السد قطر، شرایط خوبی نداشت 
و مرتکب اشتباهاتی شد. به نظرم خالدآبادی 
می تواند فیکس شود تا حسینی استراحت کند 
و به تمرکز برسد. حسینی بار ها دروازه استقلال 
را نجات داده ولی شرایط به شکلی است که از 

روز های خوب خود فاصله گرفته است

رشیدی:
استقلال درگیر 

 مشکلات درون تیمی 
و خانوادگی است

رکوردزنی والیبال ایران 
 در تصاحب کرسی های آسیا 

ایسنا: سید میلاد تقوی شهریور سال جاری 
در نخستین دوره حضورش در اجلاس سالیانه 
و انتخابات کنفدراسیون والیبال آسیا به عنوان 
عضو هیات رئیسه AVC انتخاب و معرفی شد 
کرات  و با انتخاب و معرفی رامون سوزارو مذا
کمیته های  کرسی در  را برای تصاحب  خود 
کنفدراسیون والیبال آسیا آغاز کرد. بر این اساس 
کنفدراسیون والیبال آسیا دیروز )سه شنبه، دهم 
( با ارسال نامه به صورت رسمی فهرست  مهر
اسامی اعضای کمیته های مختلف کنفدراسیون 
والیبال آسیا را که توسط رئیس این کنفدراسیون 
انتخاب می شوند، معرفی کرد که در این بین 
ایران با داشتن ۶ عضو در کمیته های مختلف 
بیش ترین سهم را در میان کشورهای آسیایی 
داشت و پس از ایران، ژاپن و چین هر کدام با ۵ 
عضو بیش ترین عضو را داشتند. نادر انصاری 
در کمیته والیبال ساحلی، محمد شاهمیری در 
کمیته داوران، مریم حسابی در کمیته رویدادها، 
محمود افشاردوست در کمیته مربیان، غلامرضا 
نوروزی در کمیته پزشکی , مرتضی افجه ای در 
کمیته توسعه و مارکتینگ، ۶ ایرانی حاضر در 
کمیته های کنفدراسیون والیبال آسیا هستند. 
بدین ترتیب والیبال ایران علاوه بر کرسی هیات 
رئیسه کنفدراسیون والیبال آسیا، ۶ کرسی دیگر 
در کمیته های مختلف AVC کسب کرد و تعداد 
کرسی های خود در آسیا به عنوان بزرگ ترین 

کنفدراسیون والیبال جهان را به عدد ۷ رساند.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: چالش و اختلاف میان باشگاه ملوان بندرانزلی و 
ناظر دیدار این تیم با سپاهان اصفهان در هفته چهارم لیگ برتر 
، تیم های فوتبال  همچنان ادامه دارد. در هفته چهارم لیگ برتر
سپاهان و ملوان به مصاف هم رفتند که در جریان این مسابقه 
مرتضی خائفی هوادار ملوان درگذشت. بعد از این دیدار داود 
رفعتی ناظر مسابقه در نامه ای به کمیته انضباطی ادعاهایی 
علیه باشگاه ملوان طرح می کند. در این نامه عنوان شده، هوادار 
فقید ملوان دارای شرایط جسمانی خوبی نبوده و باشگاه شمالی 
نباید وی را به همراه هواداران ساماندهی شده به ورزشگاه نقش 
جهان اصفهان می بُرد. میثم شاهین مدیر رسانه باشگاه ملوان 
ضمن تأیید ارسال این نامه به کمیته انضباطی به تسنیم گفت: 
باشگاه ما آن روز هواداران ساماندهی شده خود را با ۵ دستگاه 
اتوبوس به ورزشگاه منتقل کرد، اما شادروان خائفی با خودروی 
شخصی و به همراه برادرش در ورزشگاه حاضر شد و روز قبل و شب 
مسابقه، در اصفهان هتل رزرو کرد. بنابراین ادعای آقای رفعتی 
صحیح نیست و ما با مستنداتی که داریم، این ادعای خلاف واقع 
را پیگیری می کنیم. ضمن اینکه وقتی هواداری به صورت شخصی 
به ورزشگاه رفته و سامانه بلیت فروشی در اختیار ما نیست، چگونه 
باید اطلاع پیدا می کردیم که ایشان در ورزشگاه حاضر می شود؟ 
گر این گزاره صحیح بود، آیا از ناظر مسابقه  حتی به فرض محال ا

سلب مسئولیت می شود؟
تسنیم: مسابقه دو تیم پرسپولیس و چادرملو از هفته 
گر  هفتم در ورزشگاه تختی تهران و با حضور ۸ هزار و ۷۰۰ تماشا
برگزار خواهد شد. به گزارش سایت رسمی باشگاه پرسپولیس، 
بنابر اعلام حسین بادامکی، معاون ورزشی باشگاه، نظر به 
تصمیم های اخذ شده در شورای تامین استان برای بازی 
پرسپولیس – چادرملو از هفته هفتم رقابت های لیگ برتر 
گران عرضه خواهد  خلیج فارس، ۸ هزار و ۷۰۰ بلیت برای تماشا
شد. از این تعداد ۷۰۰ سهمیه به بانوان اختصاص دارد. دیدار 
تیم های فوتبال پرسپولیس و چادرملو روز شنبه 14 مهر ماه 

14۰3 از ساعت 1۷ در ورزشگاه تختی تهران آغاز خواهد شد. 

بیــنالمــلل
   سرمربی پیشین لیورپول به احتمال حضورش روی 
کنش نشان داد. یورگن  نیمکت تیم ملی فوتبال آلمان وا
کلوپ که تابستان اخیر به حضور 9 ساله اش در لیورپول پایان 
داد و در حال حاضر در حال وقت گذارنی با خانواده اش است 
و هدایت تیمی را بر عهده ندارد، درباره احتمال حضورش در 
گلسمان گفت: همه  تیم ملی فوتبال آلمان به جای یولیان نا
گلسمان فراتر از جام جهانی 2۰2۶ به  امیدوارم هستند که نا
کارش در تیم ملی آلمان ادامه دهد. رودی فولر مدیر تیم ملی 
 »ZDF« فوتبال آلمان اخیراً در گفت وگو با شبکه تلویزیونی
کلوپ روی نیمکت مانشافت را در  آلمان احتمال حضور 

گلسمان از این تیم را رد نکرده و  صورت جدایی نا
گلسمان در مقطعی تصمیم  گر نا گفته بود؛ »ا

بگیرد دوباره سرمربی یک باشگاه برتر اروپایی 
علاقه مندی  صورت  در  شود،  آلمانی  یا 
تیم ملی،  هدایت  قبول  به  کلوپ  یورگن 
انتخاب دیگری نخواهیم داشت.« سرمربی 

درباره  همچنین  لیورپول  پیشین 
اظهارنظر اخیر رودی فولر که از او 

به عنوان گزینه ای برای جانشینی 
کرده  آینده یاد  گلسمان در  نا

بود، اظهار داشت: رودی فولر 
انسان فوق العاده ای است. 
او احتمالاً در موقعیتی قرار 
گرفته بود که باید در مورد 
صحبت  موضوع  این 
می کرد. یورگن کلوپ که در 
فصل 2۰- 2۰19 لیورپول را 
پس از 3۰ سال به قهرمانی 
لیگ برتر انگلیس رساند، 
این تیم را به روزهای اوج 

خود بازگرداند. 

اعتراف ژاوی به دلیل اخراجش در حضور بازیکنان بارسلونا

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

صحبت های  اسپانیایی  رسانه   یک 
سرمربی پیشین بارسلونا در آخرین روزهای 
حضورش در این تیم راجع به دلیل برکناری 
او توضیح داد. یکی از سناریوهای جنجالی 
فصل گذشته لالیگا، جدایی ژاوی هرناندس 
از بارسلونا پس از کش و قوس هایی فراوان و 
گمانه زنی هایی مبنی بر صدور رأی اعتماد 
از سوی مدیران باشگاه به هافبک سابق 
آبی و اناری ها برای ابقای وی بود. در واقع تا 
زمان خداحافظی رسمی ژاوی بسیاری هنوز 
بر این باور بودند که او و خوان لاپورتا رئیس 
باشگاه آشتی خواهند کرد و به همکاری شان 
ادامه خواهند داد به ویژه که هنوز یک سال 

دیگر به پایان قرارداد آنها باقی مانده بود. 
بعد از جدایی ژاوی و انتصاب هانسی فلیک، 
لاپورتا مصاحبه هایی انجام داد و در آنها با 
تمجید از سرمربی آلمانی به ژاوی به خاطر 
توقعاتش و نیز متهم کردن او به خلاف واقع 
جلوه دادن اتفاقات طعنه زد. اظهارات او 
این فرضیه که اخراج ژاوی صرفاً به خاطر 
کامی اش در کسب جام نبوده را تقویت  نا
کنون هم دلیلی دیگر برای اثبات این  کرد. ا
فرضیه شکل گرفته است. برنامه تلویزیونی 
چیرینگیتوی اسپانیا به تازگی تصاویری را 
منتشر کرده که ژاوی را در حال سخنرانی برای 
بازیکنان بارسلونا در رختکن برای اعلام خبر 

جدایی اش از آبی و اناری ها نشان می دهد. 
این اتفاق یک روز پس از پس از باخت ۵ بر 3 
بارسلونا برابر ویارئال در آخرین روزهای ماه 
ژانویه 2۰24 رخ داد. او به بازیکنانش می گوید: 
»می دانم روز خوبی برای اعلام این خبر 
نیست به خصوص بعد از نتیجه افتضاحی که 
دیروز گرفتیم اما می خواهم چیزی را به شما 
اعلام کنم. نمی دانم که خبر دارید یا نه اما 
من از روز سی ام ژوئن دیگر سرمربی بارسلونا 
نخواهم بود. با رئیس )لاپورتا(، رافا یوسته، 
آلخاندرو اچه واریا، دکو و دیگر مدیران باشگاه 
صحبت کردیم و به این نتیجه رسیدیم که 
تیم نیاز به تغییر دارد، چون با شما تعارف 

ندارم این را می گویم. من دیگر نمی توانم 
این شرایط را قبول کنم. باشگاه باید یکسری 
مسائل را تغییر دهد که باعث شود بازیکنان 
راحت شوند. ما تحت فشار و با تنش بازی 
می کنیم. از مدت ها قبل دارم به این موضوع 
فکر می کنم. این تصمیم را هم به خاطر 
باخت دیروزمان نگرفته ام. خیلی وقت  است 
که آن را بررسی کرده ام. گمان می کنم که کم کم 
دارم برای باشگاه مشکل ساز می شوم.« ژاوی 
در حالی به کار خود در بارسلونا پایان داد که 
در دوران حضورش در این تیم به عنوان 
لیگا و  مربی، در فصل 23- 2۰22 قهرمان لا

سوپرجام اسپانیا شد. 

کتور ابراز امیدواری کرد که حریف  سرمربی ترا
هندی این تیم در رقابت های آسیایی برای 

انجام بازی در ایران حضور پیدا کند. 
   آماده بازی؟

کتور ایران قرار است در هفته دوم سطح  ترا
دوم لیگ قهرمانان آسیا در ورزشگاه یادگار 
گان هند باشد، اما  امام تبریز میزبان موهان با
این باشگاه هندی تا الان به بهانه عدم امنیت 
از سفر به ایران خودداری کرده تا برگزاری این 
گان  دیدار در هاله ای از ابهام قرار بگیرد. درا
اسکوچیچ در نشست خبری قبل از بازی با 
گان هند اظهار کرد: درباره بازی چیز  موهان با
خاصی نمی توانم بگویم. آماده بازی هستیم و 
رقابت های آسیایی شانس نشان دادن تیم ما 
در سطح بالاتری است. متاسفانه تیم حریف 
هنوز به ایران نیامده و امیدوارم تا فردا بیایند. 
اهداف زیادی داریم و امیدوار هستیم بازی هر 

طور که امکان دارد برگزار شود. 
   شناخت 

کتور در پاسخ به این  سرمربی تیم فوتبال ترا
گان هند شناخت  پرسش که آیا از تیم موهان با
دارد؟ گفت: البته که تیم حریف را می شناسم و 

به خوبی آن ها را آنالیز کرده بودیم. انتظار یک 
بازی خوب را هم داشتم. با توجه به اینکه در 
خانه بازی می کنیم انتظار یک بازی خوب و برد 
را داشتم ولی الان هیچ چیز مشخص نیست. 
کتیکی  گر انتظار دارید در مورد جزئیات تا ا
حریف صحبت کنم، الان وقتش نیست ولی 
به طور کلی از حریف شناخت داریم. هواداران 
کتور معتقد هستند تیم هندی از قدرت  ترا
کتور ترس دارد. در صورت عدم حضور این  ترا
کتور متضرر خواهد شد؟ اسکوچیچ  تیم، ترا
گفت: خیلی ممنون که در مورد فضای مجازی 
به من اطلاع دادید! در مورد قوانین مسلماً 
گر قانون اینطور  تصمیم گیرنده من نیستم و ا
است کاری از دست من بر نمی آید و من برای 

مربیگری اینجا هستم. 
   خوشحالی 

خوشحالی  سپاهان  با  بازی  در 
هیجان انگیزی از خود نشان دادید. دلیل 
این نوع خوشحالی چه بود؟ او در پاسخ به این 
سوال گفت: مسلماً فوتبال سراسر شور و هیجان 
است. بازی بسیار سختی بود و ما در شرایطی 
بسیار دشوار پیروزی مهمی را به دست آوردیم. 

نمی توانستم وانمود کنم که آدم خونسردی 
هستم و مسلماً من هم هیجاناتی دارم که باید 

بروز دهم. 
   امنیت

کتور در پاسخ به سوال خبرنگار  سرمربی ترا
ایسنا مبنی بر اینکه تیم هندی به بهانه نبود 
امنیت به ایران سفر نکرده است؛ او )اسکوچیچ( 
به عنوان کسی که چندین سال است در ایران 
زندگی می کند، چه نظری در این مورد دارد؟ آیا 
گان به دلیل ترس از شکست سنگین  موهان با
پا به این مسابقه نگذاشته است؟ گفت: دلیل 
حضور نیافتن تیم هندی موضوع صحبت ما 
نیست و نمی دانم. حقیقت این است که الان 
دو باشگاه دیگر خارجی در ایران حضور دارند. 
روز گذشته هم این بازی ها برگزار شد و امروز هم 
برگزار می شود و این نشان می دهد مشکلی در 
ایران وجود ندارد. من هم دنبال یافتن دلیل 
عدم حضور تیم هندی نیستم، امیدوارم هر 
طور شده و حتی لحظه آخر هم آنها خودشان 
را به تبریز برسانند. فکر می کنم زیبنده تر است 
کسی که نیامده دلیلش را بگوید. به هر حال 

امیدوارم هر طور شده اینجا حاضر شوند. 

   فضای مجازی 
او درباره اینکه هواداران در فضای مجازی 
چرخشی  سیستم  از  تا  دارند  درخواست 
دچار  کمتر  تا  شود  استفاده  بازیکنان  بین 
مصدومیت شوند و در سه جام تقسیم قوا 
صورت بگیرد، گفت: اینکه می گویید این کار 
در دنیا عادی است و من انجام نمی دهم یعنی 
من کار غیرعادی انجام می دهم؟! همان طور 
که گفتم براساس شرایطی که وجود دارد برای 

ترکیب تصمیم گیری می شود. 
   فشردگی 

او در رابطه با برنامه ریزی فشرده مسابقات 
لیگ و آسیا و تأثیر منفی آن روی تیم، بیان کرد: 
قطعاً مشکل اجتناب ناپذیر است. همیشه 
سعی می کنیم بهترین تصمیم را برای مشکلات 
بگیریم و زمان بندی تمرینات برای آماده نگه 
داشتن و جلوگیری از مصدومیت مهم است. 
استفاده از ترکیب چرخشی چندان مهم نبوده 
ولی برنامه ریزی و زمان بندی برای حفظ شرایط 
تیم مهم تر است. ممکن است بعداً مشخص 
شود که تصمیمات گرفته شده خوب نبوده 

است. 

تمرکز پرسپولیس روی لیگ نخبگان 

پرسپولیس در هفته دوم لیگ نخبگان آسیا برنده نشد تا با 
یک امتیاز در رده دهم جدول 12 تیمی قرار بگیرد. پرسپولیس از 
حال و هوای دربی خارج نشده و ریکاوری ذهنی خوبی صورت 
نگرفته بود. آمادگی ذهنی برای این بازی نبود و حریف هم یک 
کور حرفه ای عمل کرد  مقدار دست کم گرفته شده بود. پاختا
و خیلی حرفه ای به توپ ضربه می زد. فوتبال با کلاسی از تیم 
کور دیدیم با وجود اینکه بدون سرمربی به ایران آمده  پاختا
بود. بازیکنان پرسپولیس با تصوراتی که از دربی داشتند در این 
بازی به زمین رفتند. گلی که در دقایق ابتدایی به ثمر رساندند 
نوید یک پیروزی پر گل را می داد ولی در ادامه شاهد بازی برتری 
از پرسپولیس نبودیم. حریف بهتر توپ را در زمین به چرخش 
درآورد و موقعیت های بهتری را خلق کرد. در نهایت به گل تساوی 
رسید و فرصت های دیگری هم داشت. پرسپولیس بعد از گل 
کور به بازی بازگردد. پرسپولیس باید  اول انتظار نداشت پاختا
از شرایط میزبانی استفاده کند و حیف شد که یک امتیاز از دو 
گر استفاده خوبی از بازی های خانگی نداشته  بازی گرفته ایم. ا
باشیم، برای صعود به مرحله حذفی دچار مشکل جدی می شود. 
پرسپولیس باید با تمرکز بیشتری در لیگ نخبگان بازی کند. حیف 
است که تیم امتیازات مهم خانگی را از دست بدهد. ۶ بازی باقی 
مانده و حریفان سخت تری در مقابل هستند. بازی با النصر و 
الهلال بسیار سخت است و اینکه ۸ تیم از 12 تیم صعود می کنند 
نباید باعث شود تا پرسپولیس بعد از این امتیاز از دست دهد. 
گر روند امتیازگیری تیم تغییر نکند و شاهد کسب 3 امتیاز در  ا
بازی های بعدی نباشیم، صددرصد مسیر صعود پیچیده و سخت 
می شود و کار تیم برای رسیدن به مرحله حذفی پیچیده می شود. 
گاریدو باید تیمش را آماده کسب پیروزی در بازی های بعدی کند. 
قطعاً در لیگ نخبگان حریفان قوی تری نسبت به حریفان لیگ 

برتری در انتظار پرسپولیس هستند. 

پایانرأفت
کارشناسفوتبال

اسکوچیچ: من کار غیرعادی انجام می دهم؟!


